

Title (en)

Nursing lift and support device.

Title (de)

Hebe- und Trageeinrichtung für den Pflegebereich.

Title (fr)

Dispositif de levage et de support dans le domaine des soins.

Publication

EP 0610664 A1 19940817 (DE)

Application

EP 94100274 A 19940111

Priority

DE 9301857 U 19930210

Abstract (en)

The nursing lift and support device (1) comprises a support column (2) with a support arm (3) on which a holding member (7) is arranged. Its height can be adjusted via a support means (4). The support column (2) is releasably fastened by a holder (9) on a counter-holder which is preferably stationary. The device can be simply transported to the desired place and can be securely fixed there. For example, the support column (2) can be simply fastened by the support arm (3) via the holder (9) on the wall (10) or the rear wall of a bed. Moreover, the holder (9) needs little space, so that it causes little interference on fastening and the device (1) can therefore be brought up close to or mounted on a bed or the like. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Hebe- und Trageeinrichtung (1) für den Pflegebereich hat eine Tragsäule (2) mit einem Tragarm (3), an dem ein Halteteil (7) angeordnet ist. Es ist über ein Tragmittel (4) höhenverstellbar. Die Tragsäule (2) ist mit einem Halter (9) lösbar an einem vorzugsweise ortsfesten Gegenhalter befestigt. Die Einrichtung kann einfach an den jeweils gewünschten Ort transportiert und dort sicher befestigt werden. Beispielsweise kann die Tragsäule (2) mit dem Tragarm (3) einfach über den Halter (9) an der Wand (10) oder der Rückwand eines Bettes befestigt werden. Der Halter (9) nimmt auch wenig Raum in Anspruch, so daß er bei der Befestigung wenig stört und dadurch ein dichtes Heranfahren bzw. ein Montieren der Einrichtung (1) an einem Bett oder dgl. ermöglicht ist. <IMAGE>

IPC 1-7

A61G 7/10

IPC 8 full level

A61G 7/053 (2006.01); **A61G 7/10** (2006.01)

CPC (source: EP)

A61G 7/0533 (2013.01)

Citation (search report)

- [XY] CH 134778 A 19290815 - KUEPFER GRAF EMIL [CH]
- [Y] US 2792945 A 19570521 - BRENNY STANLEY J
- [Y] US 4644595 A 19870224 - DANIEL R A [US]
- [XA] US 4593422 A 19860610 - WOLPERT JR GEORGE H [US], et al
- [A] EP 0506245 A2 19920930 - NESBIT EVANS HEALTHCARE LTD [GB]
- [A] EP 0267888 A2 19880518 - ELECTROLUX AB [SE]

Cited by

DE19632360A1; EP0728455A3; EP1693037A1; US7536738B2; US8607378B2; US9333138B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK FR GB IT LI SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0610664 A1 19940817; EP 0610664 B1 19970409; AT E151267 T1 19970415; AU 5489794 A 19940818; AU 675995 B2 19970227;
DE 59402328 D1 19970515; DE 9301857 U1 19930325; DK 0610664 T3 19971027; FI 940615 A0 19940210; FI 940615 A 19940811;
NO 302855 B1 19980504; NO 940082 D0 19940110; NO 940082 L 19940811

DOCDB simple family (application)

EP 94100274 A 19940111; AT 94100274 T 19940111; AU 5489794 A 19940204; DE 59402328 T 19940111; DE 9301857 U 19930210;
DK 94100274 T 19940111; FI 940615 A 19940210; NO 940082 A 19940110